
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 6. august 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 844
Vil ministeren komme med en opdatering af de oplysninger, der blev givet til
Folketingets Skatteudvalg den 6. november 2008, jf. L 20 Bilag 7, herunder
bl.a.:
• hvor mange statsgaranterende studielån der stadig findes i bankerne?
• hvor mange tidligere statsgaranterede studielån der ligger til inddrivelse hos
SKAT?
• antallet af personer det vedrører?
• hvor stor den samlede gæld er og hvor mange der har en gæld på over
300.000 kr?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Pernille
Skipper (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Pernille.Skipper@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Gitte Lillelund Bech
formand
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